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Miljökontroll massor Ekholmsnäs 
Under 2018-2020 har 220 000 ton schaktmassor lagts i Ekholmsnäsbacken med syfte att 

skapa en bättre nedfart och utökat område för skidor. Även 2021 har tillstånd getts för 

fortsättning av detta arbete. 

Centerpartiet välkomnar att skidbacken kan förbättras och på sikt kunna utökas så fler kan åka 

skidor. Vi ser dock med oro på att det är stora massor och vilka effekter det kan ge 

miljömässigt på Kyrkviken som redan idag har mycket otillfredsställande vattenkvalitet.  

Med så stora mängder av massor kan påverkan bli stor om det skulle vara orena mängder i det 

som kommer. Idag genomför entreprenören egenkontroller som skickas till staden som visar 

på tillräcklig kvalitet på massorna. Det finns idag ingen kontroll från kommunens sida av 

massorna. Då det finns stora ekonomiska värden i att bli av med massor är det viktigt att 

kommunen också gör åtminstone stickkontroller av massorna.  

Med anledning av ovanstående är min fråga till Fredrik Vinstock (M), ordförande miljö- och 

stadsbyggnadsnämnden: 

- Kommer du verka för att kommunen gör egna kontroller av massorna som läggs på 

Ekholmsnäsbacken? 

 

Patrik Buddgård (C)  


